
Referat fra bestyrelsesmøde d. 25. September kl. 18.30 på friskolen. 

 

Fremmødte: Thomas, Kaare, Henrik, Mona, Rikke B., Rikke F., Jakob, Malene og 

Jonna 

 

A. Til orientering. 
 

Nyt fra udvalg. 

Sommerfesten - Tante Andante trak ikke så mange. Nok ikke så mange mennesker 

som vanligt. Mange til spisning. Økonomien er endnu ikke gjort op.  
 

Nyt fra skolen. 

Grøn skole er i gang, Der er 3 forældre der har meldt sig, mangler en fra bestyrelsen. 

NVR har været på besøg mhp. affaldssortering. Det hele går i gang i uge 43.  

Går stille og roligt i gang med forberedelser til julemarked. 

Der mangler en herre, der kan gå med drengene i omklædningsrummet til svømning. 

Kaare tilbyder at kunne hjælpe. Evt. Tommy. 

Mona har fået hænderne på 5 nye smartboards m. projektor. Der skal styr på noget 

afhentning og opsætning. Mona får helt afklaring på det snarest. 
 

Nyt fra børnehaven. 

Glade for arbejdsweekenden, der blev virkelig rykket. 

Der er bestilt skab, som der er kommet penge til. Der mangler lidt småting. 

Der er stor fleksibilitet i personalegruppen. 

Der stopper en og kommer en ny pr. 1. oktober. Der er først nye til det nye år, der 

kommer flere til. 

Forældremødet i BHV er flyttet til efter sommerferien.  

Det er en ansøgning om Grøn Spire-BHV, da de laver det, der skal til for at blive det. 

Der er gang i fremtids planlægningen ift. mærkedage. 
 

B. Til beslutning vedr. børnehaven. 
 

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde.   

 

2. Evt. 

     

C. Til beslutning vedr. skolen. 
 

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde. 

 



2. Evaluering af Arbejdsweekend. 

Der er virkelig sket meget på den weekend. Det er fantastisk. 

Der er lavet en aftale om en arbejdsgruppe med Mona, Jesper K., Freddy og resten af 

bestyrelsen, som står for arbejdsdagene. 

Freddy tager sig af småtingene i det daglige. Der skal gerne findes tovholdere til de 

enkelte projekter, der skal laves. 

Der skal være møde til foråret. 
 

3. Personale status 

Der er ansat ny lærer der starter pr. 1. november. Der kommer en vikar frem til hun 

kan starte. 

Der er sygemelding, som løses lige nu med en vikar. 
 

 

4. Evt. 

Kaare har en ny kompost som han gerne vil give skolen/BHV 

Henrik tager lige fat i Morten for at høre om han kan sørge for en lås til toiletter. 

Der er søgt om en Christiania El-cykel. 

Rutchebanen på dækhøjen flyttes. Der drøftes forskellige løsninger på hvordan det 

kan gøres. 
 

 

Tak for godt møde 

/Jonna 

 

 

Bestyrelsesmøder  

9/11-23 Jonna 

14/12-23 Rikke 

8/2-24 Thomas 

7/3-24 Henrik 

21/3-24 Generalforsamling 

18/4-24 Kaare 

23/5-24 Jakob 


